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M Ø D E R E F E R A T 

B E S T Y R E L S E S M Ø D E 

 
Tid/sted Mandag den 5. februar 2024 kl. 17.30 Mødenr.: 1 - 2024 

Deltagere Bestyrelsen: 

Claus Svold (CS) 

Jan Haugsted Petersen (JHP) 

Judith Domino (JD) 

Charlotte Holst (CH) 

Torben Pedersen (TP) 

Søren Priess Gade (SPG) 

 

Manager: 

Bo Vaaben (BV) 

 

Gæst: 

Ingen 

Afbud  

Referent Bo Vaaben (BV) 

 

 

 

 

Dagsorden: 

 

 

Pkt. 1 Godkendelse dagsorden - CS 
 

Sagsfremstilling Godkendelse af dagsorden. 

Beslutning Godkendt uden bemærkninger 

Åben/lukket Åben 

 

 

Pkt. 2 Godkendelse af mødereferat  - CS 
 

Sagsfremstilling Godkendelse af mødereferatet fra sidste bestyrelsesmøde 

Beslutning Godkendt og underskrevet uden bemærkninger 

Åben/lukket Åben 
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Pkt. 3 Regnskab 2023 - BV   
Sagsfremstilling Gennemgang af regnskab 2023 til underskrift og godkendelse af bestyrelsen. 

Beslutning BV overordnede gennemgang af regnskabet med fokus på afvigelser i forhold til 

det budgetterede, blev taget til efterretning. 

Regnskabet, som af bestyrelsen betegnes som tilfredsstillende, fremlægges til 

godkendelse på den ordinære generalforsamling (se pkt. 5). 

Åben/lukket Åben 

 

 

Pkt. 4 Budget 2024 - BV 
 

Sagsfremstilling Fastlæggelse af Budget 2024. 

Beslutning Oplæg til Budget 2024 blev gennemgået, drøftet og godkendt og fremlægges til 

godkendelse på den ordinære generalforsamling (se pkt. 5) 

Åben/lukket Åben 

 

 

Pkt. 5 Generalforsamling - CS 
 

Sagsfremstilling Fastlæggelse af endelig dagsorden for generalforsamlingen torsdag den 14. marts 

2024. 

Beslutning Bestyrelsen indstiller Claus Svold, Jan Haugsted Pedersen og Søren Priess Gade 

til genvalg. 

Der er ikke modtaget indkomne forslag. 

Dagsorden i henhold til vedtægternes § 11. 

Åben/lukket Lukket 

 

 

Pkt. 6 Mødekalender 2024 
 

Sagsfremstilling Fastlæggelse af bestyrelsens mødekalender 2024. 

Beslutning Bestyrelsens mødekalender for 2024 blev fastlagt. 

Bilag Bestyrelsens mødekalender 2024  

Åben Åben 

 

 

Pkt. 7 Ris-Ros kassen Kl. 20.15 

Sagsfremstilling Behandling af indkomne forslag. 

Medlem nr. 27- 926, Finn Haargaard 

Opfordrer bestyrelsen til at få Korthulsbanen ratet og overveje flere tee-steder på 

f.eks. Sletten, så banelængderne kan forkortes. Begge tiltag forslagsstilleren 

vurderer kan fastholde flere i deres medlemskab. 

DGU har åbnet mulighed for at kortere baner (baner som ikke giver DGU kort) 

kan rates. Vores Korthulsbane vil blive ratet ved først kommende lejlighed. Vi har 

flere år tilbage etableret kortere tee-steder – tee-sted 37 – på Sletten, Parken og 

Skoven.  

Forslagene vil blive evalueret af bestyrelsen. 

Beslutning Fokus er på afslutning af de igangværende byggerier – projekt ”varm hal” til 

greenkeeperne og projekt ”delvis overdækning af udslagspladser på driving 

rangen”.  
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Bestyrelsen finder dog stadig et tidligere projekt omkring udvidelse af 

Korthulsbanen, så den opfylder DGU’s krav til banelængde mv. i forhold til 

udstedelse af DGU-kort, relevant. Når klubbens økonomi vurderes at kunne bære 

de nødvendige investeringer, vil projektarbejdet blive igangsat. Ved samme 

lejlighed vil brugen af klubbens nuværende tee-sted 37 tee-steder blive evalueret. 

Bilag Bilag 4 – feedback og svar 

Åben/lukket Åben 

 

 

Pkt. 8 Nyt fra sekretariatet - BV 
 

Sagsfremstilling Baneafdelingen 

- Hovedparten af greenkeeperstaben har afviklet ferie og afspadsering hen 

over vintermånederne 

- Greenkeeperne er travlt beskæftiget med afslutningen af byggeprojekterne 

Foreningsafdelingen 

- TRYOUT 2024 sæsonen er ved at blive planlagt af Begynderudvalget og 

trænerstaben 

- LS/MS jubilæumsturnering spilles lørdag den 17. august med gunstart kl. 

12.00 

Sportsafdelingen 

- DGU har åbnet mulighed for at Danmarksturneringen kan afvikles senere 

på dagen de respektive spilledage, hvis forskellige forhold kan 

overholdes. Sportsafdelingen er positiv indstillet og klubben er i kontakt 

med de relevante udehold. 

Restauranten 

- Med økonomisk støtte fra Grosserer Jens Lindes Familiefond er der opsat 

akustik forbedrende lofter og væg i ”pokalrummet” 

- Der er monteret nye persienner i alle restaurantlokalerne 

Pro’en 

- Planlægger i tæt dialog med Begynderudvalget TRYOUT 2024 sæsonen 

Sekretariatet  

- Opførelsen af ”den varme hal” følger tidsplanen og forventes afsluttet 

ultimo februar 

- Vejret har ikke været medspiller i forbindelse med støbning af 

fundamenterne til overdækningen på driving rangen. Det betyder 

forsinkelse, men der arbejdes stadig efter at rangen kan tages i fuld 

anvendelse fra sæsonstart medio marts. Forudsætter dog at vejret 

begynder at arte sig 

- Hedensted Golf Klub har ønsket at indgå en greenfeeaftale, men  

bestyrelsen vurderer at klubbens nuværende greenfee- og fritspilsaftaler er 

er dækkende 

- Et tema for bestyrelsen vil i 2024 være evaluering og evt. tilretning af 

gældende regler for diverse banelukninger og tidsbestilling. Første gang 

på bestyrelsesmødet i april. BV vil samle grundlæggende 

statistikmateriale, diverse forretningsordner mv., som vil danne baggrund 

for bestyrelsens indledende drøftelser.  

 Åben 

 

Mødet afsluttet kl. 21.00 
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Bilag 1 

 

 

Overordnet plan for bestyrelsesmøder i 2024 
 

Møderne afholdes som hovedregel Vejle Golf Clubs lokaler fra kl. 18.00 med fællesspisning 

fra kl. 17.30. 

 

Indkaldelse til bestyrelsesmøderne udsendes af formanden senest fredagen i ugen før 

bestyrelsesmødet. 

 

Forslag til dagsordenpunkter skal være formanden i hænde senest mandagen i samme uge 

som dagsorden udsendes. 

 

Måned Dag Faste dagsordenpunkter     Ansvarlig 

 

Marts 14. Generalforsamling 

 

April 08. Kvartalsopfølgning budget og regnskab   BV 

   

Maj 23. - 

 

Juni 18. - 

 

August 28. Kvartals- og halvårsopfølgning budget og regnskab BV 

   

September 25. - 

   

Oktober  23. Kvartalsopfølgning budget og regnskab   BV 

     

November 21. Matchkalender 2025      BV 

  Generalforsamling 2025    

 

Februar 05. Årsopfølgning budget og regnskab 2024   BV 

  Budget 2025       BV 

 

Marts XX. Generalforsamling 2025 
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Bilag 2 

 

30. november 2023 

 

Hej Claus, 

 

Udvikling af VGC for relativt få penge....... 

 

Forslag 1 

Med baggrund i nedenstående information fra DGU 

 

R&A og USGA annoncerede den 8. november den første opdatering til World 
Handicap System™ (WHS™) som en del af en løbende gennemgang af 
Handicapreglerne og Course Rating Systemet™ med en fortsat vægt på nøjagtighed, 
ensartethed og fairness. Revisionerne forventes at blive implementeret i Danmark 
med virkning fra 1. april. 
Du kan allerede nu få mere at vide om Handicapsystemet 2024 her 
Et par væsentlige opdateringer til WHS omfatter: 
Kortere baner kan rates: Kravene til overordnet længde for at blive ratet bliver 
væsentligt reduceret.  
En 18-hullers bane kan fremover være så kort som 1.370 meter for at kunne rates, og 
en 9-hullers bane kan fremover være så kort som 685 meter. (Vejle par-3 = 1.115 
m)                                                                                                                                                  
Denne ændring er beregnet til at udbrede WHS til tusindvis af kortere baner, 
inklusive par-3 baner, og gøre det muligt for flere golfspillere at opnå og bruge et 
Handicap. Dansk Golf Union vil i løbet af 2024 iværksætte en proces for klubber, der 
måtte ønske at få ratet kortere baner. 
vil jeg foreslå, at bestyrelsen drøfter/forholder sig til om det kan give nye 
muligheder for par 3-banen, klubben og en kreds af medlemmer. 
Jeg spiller ofte selv par 3-banen - både sommer og vinter når jeg lige har lyst til 
en hurtig runde og lidt træning, og den har aldrig været i bedre stand end i år og 
der skal ikke investeres ret meget for at gøre den endnu 
bedre.                                                                    Som jeg forstår de nye muligheder, 
kræver det ikke anlæg af nye huller (men et par nye huller som har været 
foreslået tidligere vil kun gøre den endnu mere eftertragtet). 
En rating og en mindre opgradering vil gøre banen endnu mere interessant for en 
kreds af klubbens medlemmer og man kunne i samme forbindelse tilbyde et 
særligt medlemskab for de medlemmer - f.eks. ældre over 70 år ( - og måske 
andre...?) der kun spiller par-3 banen efter at den er rated. Efter de nye regler vil 
hcp reguleres som var det på stor bane. 
Et rimeligt kontingent der kun giver adgang til spil på par-3 og 
træningsfaciliteter vil tillige kunne "fastholde" de medlemmer der ellers melder 
sig ud eller overvejer det, da de grundet alder, helbred m.v. ikke bruger den store 
bane ret meget og som regel også kun går 9 huller fra tee 37 eller 46. Det 
skal/bør kombineres med ret til et begrænset antal runder på stor bane hvert år 
- f.eks. 5-10 
runder.                                                                                                                                                  
                                                      Så i stedet for at de evt. melder sig ud med baggrund 
i at de betaler det højeste kontingent, bruger ikke banerne ret meget eller slet 
ikke, så kan det være muligt med mit forslag, at beholde de pågældende som 
medlemmer!                                                               Det vil være et kærkomment initiativ 

https://www.danskgolfunion.dk/handicapreglerne-2024
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fra klubben til en del medlemmer og også en god måde for klubben at fastholde 
den kreds af medlemmer 
på.                                                                                                                                              
                                                       Jeg er bekendt med flere der overvejer deres 
medlemskab med baggrund i prisen i forhold til deres brug, hvilket jo sig selv er 
logisk. Endvidere tror jeg, at der findes en del medlemmer som stort set ikke 
bruger deres medlemskab, men blot af gammel vane betaler deres kontingent - 
men det stopper jo når de "får øje på det" - ovenstående kan medvirke til at 
forhindre dette! 
Man kunne også bruge par-3 banen til "skole-
golf.....                                                                                                                                          
                                                                                                                                                    
                                                            - tilbyd kommunens skoler årgang 7, 8 og 9. 
klasser, gymnasier og andre uddannelsesinstitutioner et undervisningsforløb 
sammen med klubbens træner og spil på banen - en sikker vej til nye 
medlemmer! 

Forslag 2 
Et andet forslag jeg synes, at bestyrelsen skal forholde sig konstruktivt til er 
nedenstående fra Greve - det er faktisk et rigtig godt initiativ som passende 
kunne indføres i Vejle på Sletten og evt. Parken 
https://www.golf.dk/danske-klubber/vaek-med-farverne-snart-kan-du-vaelge-
mellem-seks-teesteder-i-sjaellandsk-klub 
Formålet er at få skabt en ny, kortere bane på i alt knap 4700 meter, der skal gøre 
golfspillet sjovere for både kvindelige og mandlige spillere. Med de nye 
teesteder siger Greve Golfklub også farvel til de traditionelle farvemarkeringer på 
teestederne og vil i stedet give medlemmer og gæster valget mellem hele seks 
banelængder afhængig af slaglængde og temperament, fra begynderbanen på 
4200 meter til backtee-banen på 6.200 meter. Banerne bliver kaldt 42, 47, 52, 55, 
58 og 62, og alle banerne er ratede, så den enkeltes spillehandicap reguleres alt 
efter hvilken bane, man ønsker at spille. 
 
Det er min klare opfattelse, at begge forslag vil være populære blandt 
medlemmerne og tillige skaffe nye medlemmer bla. fra uddannelsesinstitutioner 
m.v. - og ikke mindst, at fastholde de nuværende i stedet for, at de benytter sig af 
tilbud fra andre klubber som jævnligt tilbyder diverse medlemskaber.  
 
 Finn Haargaard  
 

 

  

https://www.golf.dk/danske-klubber/vaek-med-farverne-snart-kan-du-vaelge-mellem-seks-teesteder-i-sjaellandsk-klub
https://www.golf.dk/danske-klubber/vaek-med-farverne-snart-kan-du-vaelge-mellem-seks-teesteder-i-sjaellandsk-klub
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Svar 30. november 2023 

 

Hej Finn 

 

Tak for dine forslag og refleksioner. 

 

Jeg vil tage dem med i Bestyrelsen, og lige et par bemærkninger til dig på vejen. 

 

Vi er opmærksomme på, at man nu kan få ratet så korte baner som vores, så det vil vi gøre. 

 

Forespørgsel til DGU har dog fortalt os, at - selvom den kan rates - så er den stadigvæk ikke 

lang nok til at man kan tilbyde et F medlemskab, hvor man for en relativ lav pris kunne spille 

korthulsbanen, og så efter behov købe fee til stor bane. 

 

For at kunne tilbyde et DGU-godkendt medlemskab med spilmulighed på stor bane, skal vi 

altså have en længere korthulsbane. 

 

Men derfor kan der godt være mening i at vi får den nuværende rated. Og jeg er helt enig i 

perspektivet med at kunne tilbyde andre medlemstyper end det store. 

 

I fh til teesteder, synes jeg det er interessant med deres initiativ i Greve. 

Vi har jo selv lavet en tee 35 (tror jeg det er) netop for at kunne tilbyde mulighed for 

nybegyndere, kortslående mm.  

 

Men vores ligger som “plader” ude i fairway. Og uden vi har lavet egentlig evaluering, så er 

det ikke mit indtryk, at det teested bruges ret meget.  

 

Der bliver jo en anden synlighed af muligheden ved et egentlig teested, som man kan se, de 

laver i Greve. 

 

Det har så også en anden omkostning end vores model, så tingene skal selvfølgelig afvejes. 

 

Som sagt tager vi dine betragtninger og ideer med i bestyrelsen 

 

Hilsen 

Claus  

 


